

No. 22514. CONVENTION ON THE CIVIL ASPECTS OF INTERNATIONAL CHILD ABDUCTION. CONCLUDED AT THE HAGUE ON 25 OCTOBER 1980¹

N° 22514. CONVENTION SUR LES ASPECTS CIVILS DE L'ENLÈVEMENT INTERNATIONAL D'ENFANTS. CONCLUE À LA HAYE LE 25 OCTOBRE 1980¹

ACCESSION

Instrument deposited with the Government of the Netherlands on:

7 April 1986

HUNGARY

(The Convention will enter into force for Hungary on 1 July 1986. The accession will have effect only as regards the relations between Hungary and such Contracting States as will have declared their acceptance of the accession.)

Certified statement was registered by the Netherlands on 21 April 1986.

ADHÉSION

Instrument déposé auprès du Gouvernement néerlandais le :

7 avril 1986

HONGRIE

(La Convention entrera en vigueur pour la Hongrie le 1^{er} juillet 1986. L'adhésion n'aura d'effet que dans les rapports entre la Hongrie et les Etats contractants qui auront déclaré accepter cette adhésion.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par les Pays-Bas le 21 avril 1986.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1343, p. 89, and annex A in volumes 1352, 1363, 1380, 1387 and 1422.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1343, p. 89, et annexe A des volumes 1352, 1363, 1380, 1387 et 1422.